
Zápis ze schůze Školské rady konané dne 29. 4. 2024
Přítomni: Mgr. Martin Lanzendörfer, Ph.D., Mgr. Jan Bartoš, Mgr. Lenka Janečková, PhDr. Kristýna 
Svobodová, Jakub Rychlý, Mgr. Karel Bednář, Mgr. Martin Švejnoha (od 2. bodu)

Program jednání:

1. Schůzi zahájil předseda Mgr. Martin Lanzendörfer, Ph.D. v 17: 00 h. v knihovně školy.
- Kontrola účasti členů.
- Upozornění na doplnění zápisů z minulých let na webové stránky školy.

2. Výběrové řízení na post ředitele školy
- Členům ŠR byl představen Mgr. Martin Švejnoha, který byl dne 29. 4. 2024 jmenován 

Magistrátem hl. města Prahy do funkce ředitele školy a od 1. 8. 2024 tak přebírá post po 
současném řediteli Mgr. Karlu Bednářovi.

- Mgr. Jan Bartoš seznámil ŠR s průběhem konkurzního řízení, na kterém byl účasten. 
Z pěti kandidátů se osobně dostavili tři. Vyzdvihl koncepci budoucího pana ředitele, které 
nechyběla konkrétnost. 

- Mgr. Martin Švejnoha okomentoval hlavní body svého programu (vzájemná spolupráce 
pedagogů; doplňování a věková skladba pedagogického sboru; tandemová výuka; snaha 
o sjednocení klasifikace; sjednocení maturitních témat v rámci předmětů) a pokračování 
v plánech současného vedení školy (výstavba auly a dvou nových tříd, opravy a 
rekonstrukce; viz následující dva body).

- Budoucí pan ředitel si za novou zástupkyni ředitele vybral PhDr. Zuzanu Korcovou, 
učitelku Nj a M.

3. Dlouhodobý projekt výstavby auly a nástavby
- V příštím roce 2025 se předpokládá zahájení stavby (dle informací z Investičního oddělení

Magistrátu hl. m. Prahy).
- Cílem je navýšení počtu tříd ze 14 na 16, tím by mohly být 2 paralelní třídy čtyřletého 

studia otevřeny každý rok a mj. by tak odpadly výrazné výkyvy v počtu přihlášek 
o studium a obtíže s optimálním dělením tříd na jazyky (Nj/Fj).

4. Plánované opravy
- Oprava všech okapů: po průzkumu dronem bylo zjištěno mnoho závad.
- Peníze na rekonstrukci topení – v našem investičním fondu na to zatím nemáme.
- Poslední rekonstrukce střechy byla v roce 2011.

5. Diskuse o počtu žáků v předmětech německého a francouzského jazyka
- V současnosti relativně menší zájem o francouzský jazyk.
- V okolí školy se nacházejí gymnázia s 2. cizím jazykem španělština, němčina. Snaha 

o zachování Fj na naší škole, který má u nás dlouholetou tradici.
- Výběr 2. jazyka probíhá již v primě. Vyučující zmíněných předmětů studentům 

představují výhody, které jim výuka v daném předmětu přinese: stáže ve Francii, bydlení 
v rodinách. Plánuje se stáž na německém gymnáziu v Dachau (Mgr. Kateřina 
Odcházelová tam byla na stáži).

- Aktuální strategií je maximální snaha o agitaci studentů pro volbu Fj. V budoucnosti 
vedení školy zváží nastavení kritérií pro rozdělení žáků při naplnění kapacity jednoho 
z jazyků (prospěch, umístění žáků v přijímacím řízení).

6. Úvazky učitelů pro příští školní rok 2024/2025
- Končí učitel s kombinací Aj/ Fy – škola hledá jiného učitele s touto kombinací.



- Nastoupí 2 nové kolegyně obor Bi/Che, Bi/D, nový kolega obor Aj (poloviční úvazek).
- Pan ředitel objasnil princip výběru nových učitelů: ukázková hodina.
- Snaha omladit učitelský sbor.

7. Financování školy
- V současnosti chybí v rozpočtovém řízení 2 miliony Kč, lze doufat v doplnění během 

podzimu.
- Finanční odměny od zřizovatele cca 800 tisíc Kč za rok se rozdělují mezi učitele i mezi 

nepedagogické pracovníky 2x ročně po 1. 8., po 1. 10.
- Budou inovovány PC do všech kanceláří a tříd během tohoto kalendářního roku, současné 

vybavení je zastaralé.

8. Program pro příští setkání ŠR
- Říjen 2024, schválení Výroční zprávy za školní rok 2023/2024.

Zapsala dne 29. 4. 2024 PhDr. Kristýna Svobodová


